
BREUS
Hem tingut coneixement, que la Guardia Civil estaria
investigant un parell més de casos presumptament
irregulars, ja que han demanat a l'Alcalde que els fa-
ciliti documentació que acrediti quin tipus de permi-
sos tenien. Pel que tenim entès, i segons fonts del ma-
teix Ajuntament, ja fa bastants dies que l'han dema-
nad4 i del ajuntament no han donat res, ja que segons
ens han dit, estarien esperant que passessin les eleccions, ja que podríem
estar davant de noves imputacions. un es tractaria d'una nau de més de
600 metres quadrats en zona rústica, que flns i tot ja va estar denunciada
per la oposició al Ple del dia 2l de maig del 2008, (ho podeu veure a la pà-
gina web del Ajuntament) i no haurien fet res per parar-ho. I l'altre, es
tractaria de la construcció i ocupació d'una fïnca comunal propietat de
I'Ajuntament, és a dir, de tots, i hauria guanyat centenars de metres a Ia
seva fïnca. Pel que sabem, són també familiars d'un membre de l'equip de
govern. En aquest cas, també haurien tingut coneixement de que es feien
aquelles obres, però com són dels seus, poden fer el que wlguin.
La de milers d'euros que no ha ingressat I'Ajuntament en llicències d'obre-
res de tota aquesta gent que no els cal demanar-la, per afavorir que els seus
campin a l'ample, i la de milers d'euros que ens gastarem en advocats, per
intentar demostrar que són innocents.

Quan tinguem més informació, la compartirem.

MES COSETES
Si voleu conèixer més coses, com per exemple, perquè un videoporter
que val menys de mil euros, l'Ajuntament en paga gairebé 6.000, o
4000 euros per 9 suports de inox d'unes piques, o si voleu escoltar la
gravació de l'espectacle que van donar I'equip de govern a la rer¡nió de
veïns pel tema de les obres del carrer de Lleida, podeu visitar les webs
dels grups de la oposició, que hi tenen penjada hformació que pot ser
del vosfre interès. Si accediu a la nosta pàgina web, allí trobareu els
enllagos per accedir a aquestes pàgines.
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Tot ef que està pubJ-í-
cat, tant al- Borinot com
a Ia pàgina web, és ve-
rídic i total-ment cert.
No donem una informació
sinó disposem de l-es
probes suficients que Ia
recolzen. I això és ai-
xi, ja que 1'Ajuntament
en cap moment ha exercit
eI seu dret de rectifi-
cació. Tot i aixir ên
data 21/04/2OIL, amb re-
gistre d'entrada
ZOLI/175 varem presen-
tar escrit en el que 1i
recordàvem que si pot
demostrar que alquna in-
formació exposada no és
certa, farem Ia rectifi-
cació immediatament, i
demanarem totes les dis-
culpes que facin falta.
Però no tingueu por, que
no caldrà rectificar
res.
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Més cosetes

PLE DE DATA 01.04.201I
Com que Alcaldia darrerament publica

les actes dels Plens amb mesos de
retard, i danerament ni això (si obser-
veu a la pàqrna web de l'Ajuntament,
encara no han publicat cap acta de
Ple des de el novembre de I'any pas-

sat, i se n'han fet uns quants, Pel que

sembla, per algun motiu sospitós, lA-
lcalde no els vol publicar, una proba

més del seu tarannà transparent), o
potser està esperant que pess¡n les
eleccions mun¡c¡pels la nostra

associació, fent ús de les seves f¡nali-

tats, que no són altres que informar
afs veihs del que pessa en aguesú
Ajuntament, ja que ningú més ho
fa, us explicarem que es va dir ¡ que

va passar en aquest Ple del dia 1 d'-
abril, i que tothom que estàvem dê
públic ens varem queder êstebor-
nits.



Abans de enfar al tema esfella, si

que us volem fer unes pinzellades

de coses que es varen dir:

Segons la oposició, porten més de

70.000 euros gastats amb el bufet
Cuatrecasas de Barcelona (serà que

no n'hi ha prous a Lleida, al menys

aixi ens estalviarlem les dietes), i

aixÒ acaba de començar ,.. ells al

Ple diuen que no ho recorden ,., ara
amb lnterventor, Tresorer i Econo-

mista, resulta que no recorden quan

s'estan gastant en advocats ...

L'Alcalde, deixa caure que qui va
posar typpex a unes llicències, po
dria haver estat una administrativa
accidentalment ... Aixö no te nom.
QUINA FALTA DE RESPECTE
PELS TREBALLADORSIII
L'adjudicació de La Lluna per con-
cessió directa, ha estat il.legal des

de el primer dia, Fins i tot l'han conti-
nuat renovant amb els informes de
Secretaria i lntervenció dient-ho per

escrit,

La Llar de lnfants l'Estel, de gestió
municipal, costa 130.000 euros
menys a l'any que la Lluna. En
principi, ambdÓs tenien que ser mu-

nicipals, perÒ I'Alælde es va entes-
tar que li tenia que donar negocí a
algú, per algun motiu que desconei-
xem, i com sempre, a pegar el po-

ble.
Aprovació provisional del Pla de
Ordenació Urbanística Municipal

de Alpicat (POUM)

Tota la oposició mosfa elseu desa-
cord a I'actual POUM i manifesta la
seva oposició. El moment estel.lar,
és quan comença a llegir un discurs
el Regidor Botan, en el que denun-
cia davant del Ple, que els darrers
dies estava rebent trucades de te-
lèfon, pressionant-lo per a que

votés a favor del POUM. (no dona
noms). Continua llegint i explica que

un dia varen anar ell, el Regidor de
Urbanisme i l'Alcafde al Departa-
ment de Urbanisme en relaciÖ a

aquesta revisió del POUM, i alsortir
l'Alcalde es va quedar, i al preguntar
-li al Regidor de Urbanisme perquè

es quedava, aquest li manifesta
que te que aneglar uns assump.
tes particulars i que ja li explica-
ria. Des de llavors, afegeix el Sr,

Botan, ja no m'han fet particip de

res mes relacionat amb aquest P0-
UM.

Seguint amb la lectura, manifesta
que ell a tingut que anar a la Guàr-
dia Civil a declarar en qualitat de
testimoni, i que alli ha vist tota una
sèrie de probes, remarca que les
ha vist, que una cosa és que t'ho
expliquin, i una altra cosa és que
les vegis. I pensareu, que te a veu-
re amb el POUM, deia el Regidor al

Ple, doncs ara veureu que en té,

Aquest POUM podria estar inten.
tant legalitzar, presumptament,

coses il'legals, algunes investiga-
des per la Guàrdia Civil i Fiscalia, i

que ell no vol ser responsable ni

assumir cap responsabilitat que no
li pertoqui, i que per tant s'oposa a

la aprovació d'aquest POUM.
I així va acabar aquest punt. Fou un

Ple força calorós, ja que l'Alcalde es
va prendre 5 ampolles d'aigua i el

Regidor d'Urbanisme 3. Fora bro-
mes, no se com us haureu quedat,
perÖ pensem que el tema és serio
de debò. Potser algú pensarà que

no hauríem de treure aquestes in-
formacions. Amb un fals victimis-
me, I'Alcalde ens acusa als mem-

bres de I'associació de ser denun-
ciadors oficials, i nosaltres ens
preguntem ... que volen, que això
es quedi com sempre dins de les
quatre parets del Ple? Que l'acta
del Ple no es publiqui fins de qui 6
mesos, com estan fent ara, i que

ningú s'assabenti de res? 0 que la
oposició amb el boca a boca ho
expliquin, però clarl, com són la
oposició, que diran ..., sempre con.
tra el Alcalde, aixö és el que vo-
leu? On és la transparència en
aquest Ajuntament? El POUM nou
que portava l'equip de govern a

votació, ni tenien còpia els Regi.
dors de la oposició, ni està penjat
a la pàgina web de l'Ajuntament,
aixö algú pot pensar que és nor'
mal? Ens ho hem de callar també?

A la nostra pàgina web, teniu un

article molt més extens, i on consta

molta més informació que us reco-

manem la llegiu. De moment hem

constatat que aquest POUM ha

corregut la zona de especial pro-

tecció que cobria la finca del ma-

gatzem agricola il.legal que l'-
home de la regidora ve fer, i aixi

el pugui legalitzar com a ranxo de

cavalls. I ni l'arquitecte munici-
pal, ni la Inspectora del consell

comarcal, ni per suposat, alcal-

dia, volen destapar el soterrani ...

diuen que no hi ha cap soterranil!!

Veieu vosaltres mateixos les fotos,

i pregunteu-li al Alcalde quan el

veieu, si a més de veure un magat-

zem bonic com va dir a la premsa,

no veu una porta batent metàl'lica

que dona accés a un soterrani. A

sobre encara gosen burlar-se del
poble?? Quina imatge ens estan

donant a l'exterior??


